



EN CHARGING YOUR POWERUP FPV MODULE 1. Insert the battery into the appropriate compartment (fig. 1). 2. Insert micro-USB plug into the socket on the rear of your module (fig. 2). 3. Plug other end into any USB power source. 4. The indicator light on the back of your module will turn red. 5. A full charge takes about 120 minutes. The module is fully charged once the charging indicator light turns green.	CONNECTING YOUR POWERUP FPV MODULE TO THE APP - Download the PowerUp FPV App on your mobile device from the App Store or Google Play (fig. 3). - Turn WiFi "On" on your mobile device and choose the PowerUp_123456 network (numbers may vary). Wait until the connection is established. - Launch the PowerUp FPV App. - Sign up and follow the instructions on the screen. - Log in to connect to your plane.	CRAFTING YOUR PAPER AIRPLANE - Select the Invader template design (included). - Follow the "How to Fold" videos on our website. For additional paper plane designs, check out the "Templates" section for printable templates with folding lines (fig. 4). PRO TIP: Be sure to cut the control surfaces (rear elevators) according to the diagrams and video tutorials. These will make a huge difference while flying! PRO TIP: To avoid damaging the PowerUp Smart Module, always attach it to a paper airplane before activating the propeller. The use of the PowerUp FPV module in an environment with electromagnetic discharge, may cause the video recording to malfunction. In this case, you will be required to reset the recording by restoring the video recording app. WARNING ON INTERFERENCE OF PRIVACY: Photograph and video footage recorded by the individual's proprietary Always Ask for permission before recording and distributing any info on the internet or any other medium. Using any recording of an individual without his consent is a violation of the personality rights law. Check for local provisions on the protection of privacy before using the PowerUp FPV Camera.	SAFETY INFORMATION Age Recommendation: Not for children under 14 years. This is not a toy. Keep these instructions for future reference - do not discard. Nevertheless, be sure to take the following precautions: - Never disassemble or tamper with the propeller. It is an electric fan. If it becomes caught in the propeller, detach the propeller from the motor to release the hair. - Never hold the propeller or any part close to your face. - Before holding the airplane in your hand or making any adjustments to it, make sure the Thruster slider is in the lowest position and the Launch button is in "downing" Launch. - Never hold propeller while thruster is rotated. If the propeller is jammed inside thruster immediately. Resolve the reason before raising the throttle again. - Do not transport or temporarily store the airplane in a temperature range of 20°C to 35°C. Do not store battery or aircraft in a car or direct sunlight. If stored in a hot car, the battery can be damaged or even explode. - Always charge battery before from flammable materials. - Always inspect the battery before charging and never charge damaged battery. - Always disconnect the battery after charging, and do not charge between charges. - Always consistently monitor the temperature of the battery pack while charging. - Only use charger specifically designed to charge LiPo batteries. Failure to charge the battery with a compatible charger can cause fire resulting in personal injury and/or property damage. - Never cover warning labels with hood and loop strips. - Never leave charging batteries unattended.	BATTERY AND CHARGING WARNINGS Read the following safety instructions and warnings before handling charging or using the LiPo battery. CAUTION! All instructions and warnings must be followed. Failure to follow these instructions can result in a fire, personal injury and/or property damage. - By handling charging or using the included LiPo battery you agree to the following: - If at any time the battery begins to balloon or swell, discontinue use immediately. If the battery begins to swell, stop use immediately and disconnect. Continuing to use, or charge or discharge a battery that is ballooning or swelling can result in fire. - Always store battery in a fire retardant container in a dry area for best results. - Transport or temporarily store the battery in a temperature range of 20°C to 35°C. Do not store battery or aircraft in a car or direct sunlight. If stored in a hot car, the battery can be damaged or even explode. - Always charge battery before from flammable materials. - Always inspect the battery before charging and never charge damaged battery. - Always consistently monitor the temperature of the battery pack while charging. - Only use charger specifically designed to charge LiPo batteries. Failure to charge the battery with a compatible charger can cause fire resulting in personal injury and/or property damage. - Never cover warning labels with hood and loop strips. - Never leave charging batteries unattended.	INDUSTRY CANADA STATEMENT This device complies with Industry Canada's license-exempt RSSA. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device must not cause interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation of the device. Caution: To maintain the compliance with the license-exempt RSSA, please use the unit at least 20 cm from nearby persons. The declaration of conformity and further information can be found at www.powerup-rc.com Le produit est conforme à la norme RSSA sans licence. L'opération est soumise aux deux conditions suivantes: 1) le produit ne doit pas causer d'interférence, et 2) le produit doit accepter toute interférence reçue, y compris l'interférence qui peut causer un fonctionnement indésirable de l'appareil. Attention: Pour maintenir la conformité avec la norme RSSA sans licence, veuillez utiliser l'appareil à au moins 20 cm des personnes. The declaration of conformity and further information can be found at www.powerup-rc.com Das Produkt ist konform mit der FCC-Teil 15. Die Bedienung ist unter zwei Bedingungen zulässig: (1) Das Produkt darf keine Störungen verursachen, und (2) das Produkt muss alle empfangenen Störungen, einschließlich Störungen, die zu unerwünschten Auswirkungen auf das Produkt führen können, akzeptieren. The declaration of conformity and further information can be found at www.powerup-rc.com Das Produkt ist konform mit der FCC-Teil 15. Die Bedienung ist unter zwei Bedingungen zulässig: (1) Das Produkt darf keine Störungen verursachen, und (2) das Produkt muss alle empfangenen Störungen, einschließlich Störungen, die zu unerwünschten Auswirkungen auf das Produkt führen können, akzeptieren.	INDUSTRY CANADA STATEMENT This device complies with Industry Canada's license-exempt RSSA. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device must not cause interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation of the device. Caution: To maintain the compliance with the license-exempt RSSA, please use the unit at least 20 cm from nearby persons. The declaration of conformity and further information can be found at www.powerup-rc.com Le produit est conforme à la norme RSSA sans licence. L'opération est soumise aux deux conditions suivantes: 1) le produit ne doit pas causer d'interférence, et 2) le produit doit accepter toute interférence reçue, y compris l'interférence qui peut causer un fonctionnement indésirable de l'appareil. Attention: Pour maintenir la conformité avec la norme RSSA sans licence, veuillez utiliser l'appareil à au moins 20 cm des personnes. The declaration of conformity and further information can be found at www.powerup-rc.com Das Produkt ist konform mit der FCC-Teil 15. Die Bedienung ist unter zwei Bedingungen zulässig: (1) Das Produkt darf keine Störungen verursachen, und (2) das Produkt muss alle empfangenen Störungen, einschließlich Störungen, die zu unerwünschten Auswirkungen auf das Produkt führen können, akzeptieren. The declaration of conformity and further information can be found at www.powerup-rc.com Das Produkt ist konform mit der FCC-Teil 15. Die Bedienung ist unter zwei Bedingungen zulässig: (1) Das Produkt darf keine Störungen verursachen, und (2) das Produkt muss alle empfangenen Störungen, einschließlich Störungen, die zu unerwünschten Auswirkungen auf das Produkt führen können, akzeptieren.
DE LADEN IHRES POWERUP FPV-MODULES 1. Die Batterie in das entsprechende Fach einlegen (Abb. 1). 2. Den Mikro-USB-Stecker an die Buchse auf der Rückseite des Moduls anschließen (Abb. 2). 3. Das andere Ende an eine beliebige Stromquelle anschließen. 4. Die Kontrolllampe auf der Rückseite Ihres Moduls wird rot. 5. Ein vollständiger Ladezyklus dauert circa 120 Minuten. Das Modul ist vollständig geladen, wenn die Kontrolllampe grün leuchtet.	VERBINDEN IHRES POWERUP FPV-MODULES MIT DER APP - Laden Sie die PowerUp FPV-App aus dem App-Store oder von Google Play herunter (Abb. 3). - Schalten Sie an Ihrem Mobilgerät WLAN ein und wählen Sie das Netzwerk PowerUp_123456 (Zahlen können variieren). Warten Sie, bis die Verbindung hergestellt ist. - Starten Sie die PowerUp FPV-App. - Melden Sie sich an und folgen Sie den Anweisungen auf dem Bildschirm. - Loggen Sie sich ein, um sich mit Ihrem Flugzeug zu verbinden.	FERTIGEN SIE IHR PAPIERFLUGZEUGAN - Wählen Sie den Invader-Schablone-Entwurf (enthalten). - Folgen Sie den "Wie man falzt"-Videos auf unserer Webseite. Für zusätzliche Entwürfe von Papierflugzeugen, schauen Sie sich die Rubrik "Schablonen" mit ausdruckbaren Vorlagen und Faltschablonen an (Abb. 4). PRO TIP: Vergewissern Sie sich, dass Sie die Kontrolloberflächen genau gemäß der Diagramme und Video-Anleitungen (hintere Höhenruder) ausschneiden. Dies wird während des Fluges einen erheblichen Unterschied machen!	NASE DES FLUGZEUGS In die Klemmen des dabei sichtbar, dass die Klemm vollständig in der Klemme steckt. Die Klemmen sollten sich auf der Unterseite des Flugzeugs befinden und die Kollisionsvermeidung sollten auf den Tragflächenrunden (Abb. 5). 2. Verschieben Sie die hintere Klemme, um die Rückseite des Flugzeugs zu sichern (Abb. 6).	WARNUNGEN FÜR BATTERIE UND LADERGEWÄHR Lesen Sie bitte folgende Anweisungen und Warnhinweise, bevor Sie die LiPo-Akku laden/benutzen. Beachten Sie, dass das LiPo-Akku ein Brandgefahr ist. Wenn Sie die LiPo-Akku nicht richtig verwenden, kann es zu einem Brand kommen. VORSICHT: Alle Anweisungen und Warnhinweise müssen genau gelesen und befolgt werden. Eine falsche Handhabung von LiPo-Akku kann zu Brand, Verletzungen und/oder Eigentumschaden führen. - Indien Sie den gelblichen LiPo-Akku handhaben, laden oder aufladen, vermeiden Sie das Berühren der Elektroden für alle Risiken des Lithium-Akku verbunden sind. - Sollte der Akku sich im irgendeinen Zustand aufblähen oder aufschwellen, sofort die Verwendung des Akkus beenden. Wenn der Akku aufbläht oder aufschwellt, sollte der Akku sofort entfernt werden. Wenn der Akku aufbläht oder aufschwellt, sollte der Akku sofort entfernt werden. Wenn der Akku aufbläht oder aufschwellt, sollte der Akku sofort entfernt werden. - Überprüfen Sie den Akku vor dem Ladevorgang und bei jedem Ladevorgang. - Überprüfen Sie die Temperatur des Akkus während des Ladevorgangs.	WARNUNGEN FÜR BATTERIE UND LADERGEWÄHR Lesen Sie bitte folgende Anweisungen und Warnhinweise, bevor Sie die LiPo-Akku laden/benutzen. Beachten Sie, dass das LiPo-Akku ein Brandgefahr ist. Wenn Sie die LiPo-Akku nicht richtig verwenden, kann es zu einem Brand kommen. VORSICHT: Alle Anweisungen und Warnhinweise müssen genau gelesen und befolgt werden. Eine falsche Handhabung von LiPo-Akku kann zu Brand, Verletzungen und/oder Eigentumschaden führen. - Indien Sie den gelblichen LiPo-Akku handhaben, laden oder aufladen, vermeiden Sie das Berühren der Elektroden für alle Risiken des Lithium-Akku verbunden sind. - Sollte der Akku sich im irgendeinen Zustand aufblähen oder aufschwellen, sofort die Verwendung des Akkus beenden. Wenn der Akku aufbläht oder aufschwellt, sollte der Akku sofort entfernt werden. Wenn der Akku aufbläht oder aufschwellt, sollte der Akku sofort entfernt werden. Wenn der Akku aufbläht oder aufschwellt, sollte der Akku sofort entfernt werden. - Überprüfen Sie den Akku vor dem Ladevorgang und bei jedem Ladevorgang. - Überprüfen Sie die Temperatur des Akkus während des Ladevorgangs.	WARNUNGEN FÜR BATTERIE UND LADERGEWÄHR Lesen Sie bitte folgende Anweisungen und Warnhinweise, bevor Sie die LiPo-Akku laden/benutzen. Beachten Sie, dass das LiPo-Akku ein Brandgefahr ist. Wenn Sie die LiPo-Akku nicht richtig verwenden, kann es zu einem Brand kommen. VORSICHT: Alle Anweisungen und Warnhinweise müssen genau gelesen und befolgt werden. Eine falsche Handhabung von LiPo-Akku kann zu Brand, Verletzungen und/oder Eigentumschaden führen. Indien Sie den gelblichen LiPo-Akku handhaben, laden oder aufladen, vermeiden Sie das Berühren der Elektroden für alle Risiken des Lithium-Ak